
Kto chce zmenu nech volí ženu,  

kto chce radikálnu zmenu nech volí mňa 
 

 

Volám sa Ľudmila Baranová. Narodila som sa v Slovenskej Kajni 

2.12.1968. Vyštudovala som v okresnom meste Vranov nad Topľou 

Gymnázium Cyrila Daxnera. Počas štúdia som pracovala v ZPOZe ako 

asistentka pri sobášoch a iných občianskych príležitostiach a akciách. Počas 

prázdnin som brigádnicky pracovala na RO Domaša ako výberčia 

poplatkov za stanovanie a ako recepčná na hoteli Dobrá „C“. 

V roku 1988 som sa vydala do Kvakoviec za Jozefa Barana. Máme 

spolu troch synov, ktorých mám nadovšetko rada. 

Po skončení štúdia a dosiahnutí maturity som pracovala ako učiteľka 

na ZŠ v Košarovciach. Práca s deťmi ma obohatila o poznanie prostej 

detskej duše a tam som sa naučila deti chápať a pomáhať im v ich práci a radovať sa z ich radostí. 

Dnes po rokoch ma stretávajú mladí ľudia, ktorí mi hovoria “vás poznám, učili ste ma“. A poviem 

vám, je to úžasný pocit keď sa k vám priznávajú mladí ľudia, ktorí sa práve začínajú boriť 

s úskaliami života. 

Potom som pracovala vo firme Mapier ako pletiarka. Aj táto práca priniesla svoje plody. 

Viem si vážiť ťažkú normovanú prácu a tak isto aj každú ťažko zarobenú korunku alebo v 

súčasnosti euro. 

Dnes pracujem ako predavačka v COOP Jednote, kde som sa naučila korektnému správaniu 

sa k zákazníkovi i k dodávateľovi či predajcovi. Všade sú potrebné znalosti a k tomu i úsmev, ktorý 

síce nič nestojí, ale obohacuje dvojstranne. 

Od gymnaziálnych štúdií sa vám všetkým prihováram ako lektorka v rímsko-katolíckom 

kostole. Podľa sv. písma a v súlade so zákonom božím a ľudským sa snažím žiť a či sa mi to darí, 

nech posúdia iní ľudia a moje deti. 

Dvanásť rokov pracujem ako kontrolór obce Kvakovce, kde riešim veľa neľahkých 

problémov obce i občanov. Aj pri tejto mojej práci, je na jednej strane dôležité porozumenie, no na 

strane druhej, presnosť rozhodovania, lebo ako sa hovorí, nič nie je drahšie ako zlé rozhodnutie. 

Som človek, ktorý ovláda problémy tejto obce a vie ako by sa dali riešiť bez konfliktov a 

problémov. Jednoduchšie, v porade s občanmi - voličmi, cez rozhlas, informačné spravodaje, inú 

tlač, informačné tabule rozmiestnené na celom katastrálnom území Kvakoviec (teda aj Dobrej) a 

cez častejšie verejné zhromaždenia. Informovanosť a znalosť veci je u občana voliča prvoradá. 

Čo vám môžem bezpečne sľúbiť? Sľúbim vám to, že aj naďalej budem čerpať z 

osvedčených prostriedkov zo svojho doterajšieho života. Jemnosť a otvorenosť v jednaní, váženie si 

práce každého človeka v domácnosti či v zamestnaní a každému preukázať patričnú úctu, pretože 

každý človek si to zaslúži. 

Celý život som prežila na tejto kvakovskej doline a viem čo potrebujú ľudia tu žijúci. 

Úsmev, veľa pochopenia a triezvy gazdovský rozum na riešenie pálčivých i obyčajných problémov. 

Spoločným úsilím sa dá veľa vecí  zvládnuť a starosta je tiež len človek, ktorý sa však stará 

o blaho každého občana, voliča, nielen pred voľbami ale 365 dní v roku. 

  

Preto dňa 27. novembra si zariaďte svoje veci tak ,aby ste mohli prísť do volebnej miestnosti 

vyjadriť svoj názor, nech už je akýkoľvek. Budem tomu rada keď prídeme všetci a spoločne si 

vyberieme najlepších a najschopnejších. 

 

 

S pozdravom  

 

vaša kandidátka na starostu obce Kvakovce  

                                                                                                           Ľudmila Baranová 


